
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri Materskej škole, Ob

konaného v MŠ dňa 30.3.2017
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Mestský úrad Rajec

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Program:
Oo~lo dl\a: 1"~04- 2017

l .
lVCN q_. IJI I

Otvorenie 1-= - --I
2. Výročná správa o činnosti Rady školy za rok 2016 lY 'I ~ _I~'I':::'''''~'-'--- I
3. Návrhy na počty prijímaných detí na školský rok 2017/2018 (riaditeľka MŠ)

4. Informácie o pripravovaných akciách, podujatiach v MŠ do konca školského roka 2016/2017

5. Rôzne

6. Záver

Ad 1/:

Prítomných privítala predsedkYlla Rady školy -Marta Pekarová, oboznámila ich s programom

rokovania a konštatovala, že Rada školy je uznášania schopná, nakoľko bola zúčastnená nadpolovičná

väčšina členov Rady školy.

Ad 2/:

Predsedníčka RŠ Marta Pekarová predniesla prítomným členom RŠ Výročnú správu Rady školy za

rok 2016.

Výročná správa Rady školy tvorí prílohu zápisnice a bude prístupná v mieste sídla Rady školy a bude

zverejnený na webovom sidle školy.

Uznesenie Č. 1/2017:
Rada Školy

l) schvaľuje

Výročnú správu O činnosti Rady školy za rok 2016

za: 6 proti: O
Ivana Zbyňovcová

Mgr. Jozef Dubovec

Vlasta Lednická

Marta Pekarová
Ing. Zuzana Žideková

Ad 3/:

zdržal sa: O

Prizvaná riaditeľka MŠ, p. Jana Demeterová informovala Radu školy pri Materskej škole Obrancov

mieru 400/51, Rajec o návrhu na počet prijímaných detí a počet tried na školský rok
20 17/2018.Návrhy na počty prijímaných detí na školský rok 2017/2018 sú prílohou zápisnice.

Počet detí v materskej škole k 1.3 .20 17 84

Počet detí odchádzajúcich do ZŠ 28



Počet detí hlásiacich odklad školskej dochádzky 4

Počet zostávajúcich detí

Kapacita MŠ

Upravená kapacita z dôvodu

85

57

Školskej integrácie 82

Možné prijať na šk. rok 2017/2018 25

Počet detí v školskom roku 2017/2018 82

Uznesenie č.2/2017:

Rada Školy

1) berie na vedomie informáciu o návrhu počtu prijímaných detí do MŠ pre šk. rok 2017/2018

za: 6 proti: O
Ivana Zbyňovcová

Mgr. Jozef Dubovec

Vlasta Lednická

Marta Pekarová

Ing. Zuzana Žideková

Ad 41:

zdržal sa:O

Prizvaná riaditeľka p. Jana Demeterová, informovala prítomných členov RŠ o plánovaných akciách
a podujatiach v MŠ do konca školského roka 2016/2017.

Uznesenia č. 3/2017:
Rada školy

l) berie na vedomie Plán aktivít MŠ do konca šk.roka 2016/2017

za: 6 proti: O

Ivana Zbyňovcová

Mgr. Jozef Dubovec

Vlasta Lednická

Marta Pekarová
Ing. Zuzana Žideková

Ad 5/:

zdržal sa: O

Prizvaná p. riaditeľka informovala členov rady školy o účeloch a o využití fondov: ZRŠ -12 eur

HRAČKY-12 eur,
fond hračiek a učebných pomôcok.
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Ad 6/:

PredsedkyňaRady Školy Marta Pekarová ukončila zasadnutie Rady Školy a poďakovala

prítomným za účasť.

RADAAKOLY
...C8lMCOY IIERU 400J5f:

t1I01WEC

V Rajci 4.4.2017 zapísala: predsedkYlla RŠ

M. Pekarová
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